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Ljubljana - »Glede navedb in domnev o
nepravilnostih, ki jih je javno podal po-
memben manjšinski delničar, meni-
mo, da bo nadzorni svet Gorenja vse
očitke z vso dolžno skrbnostjo preveril
ter na podlagi ugotovitev tudi ustrezno
ukrepal,« so se včeraj na očitke nek-
danjega člana uprave in tretjega naj-
večjega lastnika Gorenja Philipa Alek-
sandra Sluiterja odzvali tudi v Kapi-
talski družbi (Kad) pod vodstvom Bo-
ruta Jamnika. »Nadzorni svet je na-
mreč pristojen in zato tudi odgovoren
za učinkovito izvrševanje nadzora,« še
dodajajo v Kadu, kjer pričakujejo, da
bodo nadzorniki o ukrepih obvestili vse
delničarje.

»Poslovanje Gorenja redno pregle-
duje zunanja revizijska družba ter služ-

ba za interno revizijo, revizijska komi-
sija pa deluje tudi v okvira nadzornega
sveta. Uprava Gorenja nima nobenih
zadržkov do razkrivanja podatkov na-
dzornemu svetu,« so sporočili iz Go-
renja in dodali, »aktualna dogajanja bi
lahko kazala na to, da gre za poskus
uveljavitve parcialnih osebnih intere-
sov enega izmed delničarjev.«

Kot smo poročali včeraj, je tik pred
iztekom dokapitalizacije (ta se je kon-
čala včeraj) Sluiter nadzornemu svetu,
upravi in večjim lastnikom Gorenjapo-
nudil, da sam vplača za okoli 20 mi-
lijonov evrov novih delnic Gorenja in
tako dokapitalizacijo reši pred propa-
dom, vendar pa bi morali v Gorenju v
zameno privoliti v njegove pogoje, ki bi
resno zamajali položaj večini članov
uprave Gorenja. Sluiter je sicer vsvojem
pismu upravi Gorenja očital napačno
in nejasno strategijo, visoko zadolže-
nost in slabe finančne rezultate ter zah-
teval, da v Gorenju med drugim opra-

vijo forenzično preiskavo.
Ker Sluiterjeva ponudba ni bila skla-

dna s prospektomza sodelovanje vnet-
jem krogu dokapitalizacije, so jo v Go-
renju zavrnili, dokapitalizacijapa je po-
sledično propadla. V tretjem krogu do-
kapitalizacije je sicer Kapitalska družba
nameravalasodelovati, kar sta podprla
tudi nadzorni svet in skupščina Kada.
Toda, ker so iz Gorenja sporočili, da po
njihovih ocenah 70-odstotni prag us-
pešnosti ne bo dosežen, Kad dokapi-
talizacijskih delnic nato ni vplačal. Ali
bodo v Gorenju ponovili dokapitaliza-
cijo, za zdaj še ni mogoče napovedati,
so pa iz Kada včeraj sporočili, da so tudi
v prihodnje pripravljeni podpreti na-
črtovano rast Gorenja in po potrebi za-
gotavljati potrebne vire financiranja
oziroma sodelovati pri morebitni novi
dokapitalizaciji.
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